
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:165 Nya skjutbaneregler som hotar skyttet i Sverige

Polismyndigheten arbetar tydligen med att ta fram en ny FAP om skjutbanor, 
där det kommit fram uppgifter om att detta eventuellt kan stoppa rörligt skytte 
och skytte från lägre positioner än knästående. 

Dessa uppgifter är starkt oroande då det skulle innebära ett hot mot många 
sportskyttegrenar, såsom skidskytte, PPC och dynamiskt skytte. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Vad avser statsrådet att göra för att inte försvåra eller hota dessa skyttegrenar 
och skjutbanor med en ny  skjutbane-FAP?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-07
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00


